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Záznam zo stretnutia s občanmi zo dňa 24.04.2024 

Miesto konania: veľká zasadačka MsÚ, čas od 17,00hod.  

PROGRAM : 

1. Otvorenie 

2. Otázky súvisiace s programom zasadnutia MsZ 25.04.2024 

3. Rôzne 

Bod č. 1 - Otvorenie 

Mgr. Kolek – primátor mesta  

- privítal prítomných, občania dostali priestor, aby vystúpili so svojimi podnetmi, požiadavkami, 

pripomienkami, návrhmi, ktoré súvisia s programom zajtrajšieho zasadnutia MsZ a taktiež aj 

iné   

- na finančné otázky, na otázky ekonomického, hospodárskeho charakteru bude odpovedať                       

p. viceprimátor Peter Závodský 

- na otázky za jednotlivé oblasti budú odpovedať vedúci príslušných oddelení MsÚ 

Ľuboš Bočkay – občan 

1. Prebehli stretnutia ohľadom výstavby veterných turbín, chcem poznať názor všetkých 

poslancov k tomu zámeru. Odporučil zvolať stretnutie poslancov a občanov mesta.  

2. TC Galandia – prípad Galandia je ako ukončený a kto nesie za to zodpovednosť?  

Mgr. Peter Kolek – primátor 

k č. 1 – na každé jedno stretnutie sú pozvaní poslanci. Na zajtrajšom rokovaní špeciálne 

k tomuto bodu dostane priestor petičný výbor a ktokoľvek z občanov, kto bude mať záujem.  

Peter Závodský - viceprimátor 

k č. 2 – TC Galandia – bolo podaných niekoľko trestných oznámení, ktoré sú k dnešnému dňu 

uzatvorené. Konkrétny vinník neexistuje. Galandia je momentálne v plnej prevádzke. Postupne 

návštevnosť stúpa. Oživil sa wellness a momentálne sa zahajuje príprava na letnú sezónu. 

Venujeme sa rokovaniam ohľadom odkúpenia pozemkov na vybudovanie parkovacej plochy, 

ktorá je t.č. nedostačujúca. Momentálne Galandia ide, je v prevádzke. Čísla za I.Q budeme mať 

do konca apríla. Z gremiálnej porady primátora mesta vyplynula úloha pre konateľov 

obchodných spoločností mesta, že  do 30. dní od ukončenia kvartálu musia odovzdať priebežné 

hospodárske výsledky vedeniu mesta. Túto informáciu vieme poskytnúť poslancom MsZ.   

Ľuboš Bočkay – občan 

3. Kto by mal vyznačiť vodorovné značenie pre parkovanie motorových vozidiel na ul. 

Vajanského pred kaviarňou?  
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4. Chýba vyznačenie  priechodu pre chodcov na ul. Vajanského smerom na železničnú stanicu 

(je tam osadená zvislá DZ priechod pre chodcov). 

5. Na opravenej komunikácii ul. Vajanského po daždi stojí voda. 

Peter Závodský – viceprimátor 

k č. 5 - práce sme reklamovali  

Ľuboš Bočkay – občan 

6. Otázka na konateľa spol. Bysprav s.r.o. – v akej výške bola vyplatená  odmena bytovému  

dôverníkovi BD Clementisové sady 906/15, či to bolo vo výške návrhu, ktorí dali obyvatelia?   

Mgr. Peter Kolek – primátor 

k č. 6 – zistíme od konateľa spoločnosti a dáme Vám vedieť  

Ing. Vlasta Klačanská - občianka 

- zúčastnila som sa rokovania 15.04.2024 ohľadom petície proti výstavbe Veterných parkov. 

Prečítala som si materiál, ktorý sa má prerokovať na zajtrajšom zasadnutí MsZ. Pri bode 

prerokovanie petície sú dva návrhy uznesenia – ďalej citovala návrhy uznesení. Uznesenie 

mesta je diametrálne rozdielne od toho, čo bolo povedané na jednaní. Čo viedlo mesto k tomu, 

aby predložilo takéto uznesenie? 

Mgr. Peter Kolek – primátor 

- vytrhli ste vec z kontextu. Jedno uznesenie vypracovalo mesto a druhé uznesenie petičný 

výbor. V pondelok sa uskutočnilo stretnutie s poslancami, kde sa navrhlo predložiť aj tretie 

uznesenie. Každé jedno uznesenie zásadne odmieta aktivitu SPP, a.s. Zo strany p. Klačanskej to 

nebolo správne odprezentované.  

- odborný tím – mesto nemá žiadne záväzné regulatívy, tak čo bude riešiť tento projekčný tím? 

Preto v ďalšom uznesení   je tento odborný tím vynechaný.    

Peter Závodský – viceprimátor 

- v uznesení mesta nie je uvedené „mikro“, ale vzniklo tretie uznesenie. Pred rokovaním MsZ 

sa ešte k tomuto stretneme, aby uznesenie bolo správne a vykonateľné.    

Ing. Vlasta Klačanská - občianka 

- poprosila poslancov, aby každý z nich povedal svoj názor a stanovisko  k umiestneniu 

veterných parkov, pretože v konečnom dôsledku rozhodnú poslanci svojim hlasovaním.  

Mgr. Peter Kolek – primátor 

- požiadal poslancov, aby sa jednotlivo vyjadrili 

 vyjadrenie prítomných poslancov je zaznamenané na zverejnenom zvukovom zázname 
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 poslankyňa JUDr. Očenášová predniesla pozmeňujúci návrh na predloženie tretieho 
uznesenia k bodu Petícia proti výstavbe veterných parkov v regióne mesta Galanta 
k zajtrajšiemu rokovaniu MsZ 

 
Mgr. Peter Kolek – primátor 
- v tejto chvíli sa k tomu vyjadrilo 12 poslancov, čo znamená, že tento počet stačí k tomu, aby 
tejto petícii bolo vyhovené, a aby iniciatíva SPP, a.s. bola zamietnutá v tomto meste. 
 
JUDr. Róbert Károlyi – predseda petičného výboru  
- uviedol dôvod podania petície 
- informoval o lokalitách umiestenia veterných turbín 
- dôležitý je záver petície, o čo žiadame mesto – t.j. žiadame o negatívne stanovisko k tejto 
aktivite v bode 1 a v bode 2 a 3 smerované do budúcnosti, aby sa mesto držalo takých krokov, 
aby sa neurobili zmeny a doplnky resp. v rámci nového územného plánu, aby sa neumožnila 
výstavba takých veterných parkov 
- na dovysvetlenie  v petícii je uvedené slovné spojenie „akýchkoľvek turbín“ nakoľko v tejto 
oblasti nemáme presne danú legislatívnu, žiadne zákony, strategické dokumenty 
- po rokovaní s mestom sme sa zhodli na tom, že sa vypracujú nejaké pravidlá, nakoľko mesto 
eviduje žiadosti o osadenie malých t.z. mikro turbín. Tieto pravidlá môžu byť súčasťou nového 
územného plánu samozrejme v súlade s platnou legislatívou.     
- poďakoval všetkým občanom, že sa za podanie petície podpísali a vyjadrili sa k nej 
- rokovania s mestom prebiehali korektne. Petícia nie je nasmerovaná proti vedeniu mesta 
a ani proti poslancom MsZ, ale im je len adresovaná, a je na nich ako s ňou naložia.  
 
Ing. Miriam Károlyiová – za petičný výbor 
-  k predloženému návrhu uznesenia  - bolo rozšírené, nakoľko nebolo pre nás postačujúce, že 
MsZ len „berie na vedomie“ 
- zostavenie komisie ponúklo mesto na pracovnom rokovaní.  Je to opodstatnené, pretože 
komisia môže mať dočasný charakter.  Mikro turbíny a malé domové elektrárne sú definované 
metodickými usmerneniami, aby sme vedeli, čo sa v rámci územného plánu môže a nemôže.      
- veterné parky – tie budú nadväzovať na koncepciu, ktorú príjme  ministerstvo hospodárstva 
alebo životného prostredia  
- zriadenie komisie som uviedla aj do ukladacej časti, čo nie je v rozpore so zákonom a prosím, 
aby to bolo takýmto spôsobom aj zohľadnené  
 
Peter Závodský – viceprimátor 
- na spoločnom stretnutí sme hľadali konštruktívne riešenie k časti mikro turbín  a malých 
domácich elektrární 
- komisie menuje zastupiteľstvo      
- je lepšie mať tento postup umiestňovania týchto zariadení zregulovaný, a preto by bolo dobré 
takúto komisiu zriadiť – prečítal návrh členov komisie. Na stretnutí poslancov zatiaľ nevzišla 
vôľa takúto komisiu menovať. Uvidíme po zajtrajšom rokovaní MsZ.  
- mesto má schválené dva strategické dokumenty a v jednom z nich v koncepcii rozvoja je 
definované a odsúhlasené rozšírenie využívania prírodných zdrojov energie – budovanie 
veterných elektrární, je to v našej koncepcii rozvoja.  
- je dobré mať menovanú pracovanú skupinu na vypracovanie regulatív a tejto téme sa venovať   
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Norbert Miklós – občan  
- v II. úprave rozpočtu mesta Galanta sú vyčlenené finančné prostriedky na polopodzemné 
kontajnery – prečo až teraz dalo mesto vypracovať projektovú dokumentáciu? Príliš zdĺhavý 
proces realizácie. 
 
Mgr. Daniela Amrichová – vedúca OKSaŽP 
- zverejnená je zmluva na obstaranie projektovej dokumentácie na 5 polopodzemných stojísk, 
ktoré plánujeme realizovať v tomto a v budúcom roku.  
- to čo nebolo zrealizované koncom minulého roka bolo  z dôvodu nepriazne počasia 
a nedodania projektovej dokumentácie. V týchto dňom sa pripravujú podklady na obstaranie 
dvoch stojísk, ktoré sme vypracovávali v minulom roku na sídlisku SNP a sídl. Revolučná.   
 
Norbert Miklós – občan  
1. Ďalšie stojiská budú kde zriadené?  
2. Karta Galanťana – koľko občanov má zriadenú túto kartu, či to má nejaký efekt? Ročne za 
túto kartu platíme 20tis.€, ďalších 20tis.€ máme na projekt, kde sa môžu vybudovať parkovacie 
miesta. Prešiel rok a za Galakartu máme zaplatených 60tis.€    
 
Mgr. Daniela Amrichová – vedúca OKSaŽP 
- polopodzemné stojiská budú -  Clementisové sady, ulica Parková, ulica Česká, ulica Mierová, 
sídl. Zornička 
 
Peter Závodský – viceprimátor 
- Galakarta – za prevádzku Galakarty platíme 1€ za občana, za rok 24tis€, za prevádzku 
zaplatíme 3,5tis.€ 
- máme skupinu cca 40 podnikateľov, ktorých pripájame k tejto karte. Do našich cenníkov sme 
dali všade zľavu na Galakartu.   V budúcom týždni máme skupinu 20 spoločností mimo Galanty. 
- p. Miklós spojil s Galakartou zavedenie regulovaného rezidenčného parkovania. Chceme 
v meste zistiť, kde všade máme parkoviská, ktoré nespĺňajú podmienky parkovania, kde je 
možné zriadiť nové parkovacie miesta. Projektová dokumentácia k príprave nočného 
parkovania  nesúvisí s Galakartou. Jediné prepojenie v tom, že držiteľ Galakarty bude mať 
100% zľavu na parkovné.  
- p. Miklóšovi odpovieme písomne  
 
Mgr. Peter Kolek – primátor 
- ideme postupnými krokmi napr. dnes sme mali stretnutie k participatívnemu rozpočtu – 
v roku 2024 občania budú rozhodovať o tom, na čo sa financie mesta použijú 
 
Alexander Fehér – občan 
1. Zaznamenal zvýšený výskyt hlodavcov v meste. 
2. Malé smetné betónové koše na odpad rozmiestnené po meste sú poškodené, plechová 
výplň je deravá, zle sa čistia a zapáchajú.  
3. Navrhol zriadiť ďalšie venčovisko  pre psov napr. na sídl. JAS.  
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Mgr. Peter Kolek – primátor 
- deratizácia -  mesto má ešte z minulosti vysúťaženú firmu mimo Galanty. Zmluva už bude 
končiť a pri výbere ďalšej firmy si dáme veľký pozor, kto bude deratizáciu v meste robiť. 
V meste je kalamitný stav, sťažujú sa nám obyvatelia z jednotlivých sídlisk.  
 
Peter Závodský – viceprimátor 
- poškodené smetné koše – evidujeme to, budú sa meniť všetky, ale z dôvodu financií to 
nevieme urobiť okamžite.    
- venčoviská pre psov – momentálne plánujeme zriadiť venčovisko na sídlisku Sever 
 
p. Balušíková – občianka 
- Veterné elektrárne – zúčastnila som sa oboch stretnutí v Javorinke aj v Hodoch – prekvapil 
ma navrhovaný pozmeňujúci návrh zajtrajšieho rokovania MsZ a to, že stále hovoríme o SPP, 
a.s. V petícii sú aj mestské časti a to v dvoch bodoch a tam nie je SPP,a.s. tam je rakúska 
spoločnosť zastúpená Bratislavskou spoločnosťou a tí istí Rakúšania už jednajú v Matúškove, 
kde chcú postaviť niekoľko takých veží. Hovorme aj o mestských častiach, tam je iný investor.  
 
Peter Závodský – viceprimátor 
- p. Balušíková ubezpečujem Vás, že žiadna rakúska spoločnosť  si nepodala žiadosť o výstavbu 
okrem SPP, a.s., iná neexistuje. My sa vyhradíme voči výstavbe veterných elektrární 
v katastrálnom území mesta Galanta vrátane mestských častí   
 
p. Balušíková – občianka 
- s tým súhlasím lebo sa vymedzujete vo výstavbe Veterných elektrární v k.ú. mesta Galanta 
vrátane mestských častí bez menovitého uvedenia budúceho investora, toto je to správne.  
 
Mgr. Peter Kolek – primátor  
- poďakovať všetkým prítomným za účasť a stretnutie ukončil.  

 

 

 

Zapísala: A. Deáková 

 

 
 
  


